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U JKP “Vodovod” navode da se poslovi na rekonstrukciji Fabrike vode na Cerovića brdu 
odvijaju uobičajenom dinamikom. Do sada su urađeni Idejni projekat, dobijena je lokacijska 
dozvola i završena Studija opravdanosti. Uporedo sa tim radi se i projekat izmeštanja 
visokonaponskog voda u skladu sa novim zakonskim propisima koji važe za gradnju. 

- Kompletna prikupljena dokumentacija je predata 12. 
marta 2015. godine u Ministarstvo građevine gde se trenutno radi revizija projekta i nadamo 
se da će reviziona komisija brzo završiti svoj posao. Pored toga zatraženo je mišljenje od 
Ministarstva poljoprivrede i zaštite životne sredine o potrebi izrade Studije uticaja na životnu 
sredinu. Ako studija bude potrebna može se odmah poći u njenu izradu, jer smo zakonski već 
raspisali javnu nabavku, izabrali izvođača i ako bude potrebe za studijom nećemo gubiti 
vreme neophodno za raspisivanje nabavke, a koje može trajati u nekim okolnostima i do dva 
meseca. JKP “Vodovod” radi sve što je neophodno da bi se projekat maksimalno ubrzao pa s 
tim u vezi u najskorije vreme ćemo raspisati javnu nabavku za izradu stručne tehničke 
kontrole glavnog projekta paralelno sa njegovom izradom. Ideja je da se tehnička kontrola 
uključi paralelno sa izradom projekta da bismo mogli u hodu, a po mišljenju kontrole 
otklanjati uočene nedostatke – navodi v.d. direktora Duško Ljujić. JKP “Vodovod” paralelno 
radi i na omogućavanju nastavka ispitivanja i izrade projekta sanacije akumulacije Vrutci i 
konkurisao je kod Direkcije za vode za značajna sredstva koja bi omogućila da se svi projekti 
vezani za izradu dokumentacije za rekonstrukciju Fabrike vode i sanaciju akumulacije Vrutci 
uspešno i efikasno dovedu do kraja. Sredstva za finansiranje građevinskih radova i opreme za 
rekonstrukciju Fabrike vode još nisu zvanično obezbeđena, ali kako direktor navodi ide se 
“korak po korak” i “Vodovod” očekuje da će uspeti i ova sredstva da obezbedi. Projekat 
Centralnog postrojenja za preradu otpadnih voda (CPPOV) je u velikom zaostatku, ali se 
direktor “Vodovoda” izražava očekivanje da će sve aktivnosti u vezi ovog projekta biti 
završene na vreme. Dodaje da su “Vodovod” i gradske službe maksimalno angažovane da bi 
se ispoštovao prvi rok dogovoren sa nemačkom bankom i konsultantskom kućom kao i da je 
prvo “prolazno vreme” 31. mart 2015.godine. 
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– Do tada treba da se završe geodetska snimanja potrebna za nastavak projektovanja i 
snimanja potrebna za preparcelaciju i rešavanje imovinskopravnih odnosa. U poslednjih 
nekoliko meseci značajno su se intenzivirale aktivnosti na projektu i on se zahuktava i mislim 
da ga više niko ne može zaustaviti. Postrojenje za preradu otpadnih voda će biti na 
predviđenoj lokaciji samo je pitanje ko će ga finasirati. Finansiraće država i EU ako uspemo 
da ispoštujemo predviđene rokove. Ako meštani koji opstruišu projekat raznim pravnim 
začkoljicama ipak uspeju da urade to da se rokovi probiju onda će u dogledno vreme taj isti 
projekat morati da finansira Grad i “Vodovod”. Hteli mi to ili ne, CPPOV je uslov svih uslova 
za bilo kakav dalji napredak ka EU. Evropska unija hoće čiste reke i čistu životnu sredinu i 
samo u takvu sredinu hoće da ulaže kapital. Veliki je zaostatak u projektu, ali ako ne bude 
nekih nepredviđenih okolnosti trebalo bi da se završi na vreme, naravno uz uslov da svi 
nastavimo istim intenzitetom da radimo kao poslednjih nekoliko meseci – kaže Ljujić. On 
ističe da napretku u realizaciji navednih projekata doprinosi dobra koordinacija aktivnosti 
između Grada i “Vodovoda” i da će ovo preduzeće nastojati da pored planiranih aktivnosti na 
rekonstrukciji pojedinih vodovodnih linija (maksimalno što je moguće) isprati Direkciju za 
izgradnju tokom rekonstrukcije ulica. 

 

S tim u vezi brzo ćemo ući u zajedničke poslove. Za sledeću godinu moramo nastojati da 
maksimalno usaglasimo i sinhronizujemo planove poslovanja na nivou svih komunalnih 
preduzeća. Možda predložimo Gradu da formira tehnički tim koji bi činili predstavnici svih 
javno-komunalnih preduzeća i Grada koji će raditi na sinhrinizaciji planova rada pri njihovoj 
izradi za sledeću i naredne godine. Sinhronizaciom poslova ćemo svi zajedno izbeći značajne 
troškove – zaključuje Duško Ljujić. 
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